
Protokół Nr XXVII/2021 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 19 marca 2021r. 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala gimnastyczna Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej, 

Kamionki 63 

Czas trwania obrad   –  godz. 9,00 – 10,40 

 

Ad  1. 

Dnia 19 marca 2021r. odbyło się  XXVII-e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy  

p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Alicja Miernik 

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Monika Marcisz 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Marek Walkowicz 

- Kierownik Wydziału Technicznego Urzędu Gminy p. Krzysztof Pastuszka 

- Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej p. Maciej Mądzik 

- Dyrektor Zespołu Szkół w Goździe p. Urszula Wilkosz 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej p. Beata Kołda 

- pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 13 radnych, co 

stanowiło 87 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecna radna: Siewierska Marta – usprawiedliwiona. 

Radna Jolanta Żaczek spóźniona weszła na salę obrad.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radnego Edmunda Wykrotę, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Żadnych wniosków nie zgłoszono. Porządek obrad stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum.  

2. Powołanie sekretarza obrad.  

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

4. Sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych gminy z działalności w 2020r. 

a) Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej  

b) Zespołu Szkół w Goździe  

c) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej  

d) Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej  

e) Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej  
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5. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Gminy w 2020r. 

a) Komisji Rewizyjnej  

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

c) Komisji Finansowo-Gospodarczej  

d) Komisji Społecznej  

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego.  

7. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami.  

8. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji.  

9. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami.  

10. Pytania, wnioski, interpelacje.  

11. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.  

12. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) ramowego planu pracy Rady Gminy Łączna na 2021 rok  

b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Łączna na 2021 rok  

c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu  

i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup 

energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej 

e) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2022 roku 

f) zmian budżetu Gminy Łączna na 2021 rok 

13. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Łączna z dnia 30 grudnia 2020r.  

14. Zakończenie obrad.  

 

Ad.  4 a) 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej w 2020 roku 

przedstawił Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego p. Maciej Mądzik. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.  4 b) 

Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Goździe w 2020 roku przedstawiła Dyrektor 

Zespołu Szkół w Goździe p. Urszula Wilkosz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.  4 c) 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej 

w 2020 roku przedstawiła Kierownik GOPS p. Monika Marcisz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.  4 d) 

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej w 2020 roku 

przedstawił Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 
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Ad.  4 e) 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej w 2020 roku 

przedstawiła Dyrektor GBP p. Beata Kołda. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Dyrektorzy Szkół opuścili salę obrad. 

 

 

Ad.  5 a) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2020 roku przedstawił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad  5 b) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2020 roku przedstawił 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

  

Ad  5 c) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Gospodarczej w 2020 roku przedstawił 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad  5 d) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Społecznej w 2020 roku przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych pytań nie zgłoszono.  

 

 

Ad.  6. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

przedstawił Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 
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Ad.  7 i 8. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 30 grudnia 2020r. do dnia 19 marca 2021r. z powodu nieobecności 

Wójta Gminy p. Romualda Kowalińskiego odczytał Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

4 stycznia – w spotkaniu z władzami powiatu zorganizowanym przez Starostę Powiatu 

Skarżyskiego, 

7 stycznia – w obecności władz powiatu skarżyskiego, w przekazaniu nowego samochodu dla 

Policji, którego zakup został dofinansowany przez Gminę Łączna w wysokości 20 tys. zł 

8 stycznia – w spotkaniu z p. Andrzejem Prusiem Przewodniczącym Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie złożonych wniosków o dofinansowanie inwestycji gminnych, 

11 stycznia – w podpisaniu aktu notarialnego w sprawie sprzedaży działki zlokalizowanej  

w Klonowie nr 204/5, 

13 stycznia – w spotkaniu z Komendantem PSP w Skarżysku Kam. w sprawie pomocy 

osobom starszym i niepełnosprawnych w dowozie do punktu szczepień w Łącznej, 

25 stycznia – w wideokonferencji z WFOSiGW w Kielcach, 

28 stycznia – w konferencji on-line z przedstawicielami samorządów zorganizowanej przez 

Urząd Marszałkowski, 

2 lutego – w posiedzeniu połączonych komisji Rady Gminy Łączna, 

4 lutego – w spotkaniu z Burmistrzem Miasta i Gminy Bodzentyn w sprawie 

przygotowywanej przez ZGGS Strategii, 

5 lutego – w spotkaniu z Wicewojewodą Świętokrzyskim p. Rafałem Nowakiem w sprawie 

dofinansowania wniosków złożonych przez Gminę, 

8 lutego – w spotkaniu z p. Michałem Cieślakiem ministrem odpowiedzialnym za sprawy 

i rozwój samorządu terytorialnego. Wspiera on gminy i powiaty w pozyskiwaniu rządowych 

pieniędzy na ich rozwój. Rozmowa dotyczyła: 

- dofinansowania inwestycji gminnych z programów rządowych, 

- nowych źródeł finansowania samorządów, 

- poprawy jakości usług publicznych. 

10 lutego – w spotkaniu z Burmistrzem Miasta i Gminy Bodzentyn w sprawie wspólnych 

działań planowanych do ujęcia w strategii ZGGS, 

17 lutego – w zdalnym posiedzeniu ZGGŚ, 

22 lutego – w spotkaniu z kierownikiem NZOZ w Łącznej p. Krzysztofem Ligowskim  

w sprawie zwiększenia zakresu usług medycznych dla naszych mieszkańców, 

2 marca -  w spotkaniu z radnymi w sprawie pomocy dla pogorzelców z Kamionek. 

  

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu gminy Łączna na 2021 rok, 

- w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań Gminy z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu w 2021 roku,   

- w sprawie prowadzenia ewidencji innych obiektów świadczących usługi hotelarskie, 

niebędących obiektami hotelarskimi oraz pól biwakowych na terenie Gminy Łączna, 

- w sprawie powołania Gminnego Biura Spisowego do realizacji zadań związanych z 

przeprowadzeniem Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i mieszkań w 2021 roku, 

- w sprawie realizacji pozamilitarnych przygotowań obronnych w gminie Łączna w 2021 

roku, 
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- w sprawie powierzenia stanowiska Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Łącznej, 

- w sprawie wprowadzenia regulaminu udzielenia zamówień publicznych, których wartość 

jest mniejsza od kwoty 130.000 zł netto, 

- w sprawie wprowadzenia w Urzędzie Gminy Łączna wewnętrznych uregulowań 

dotyczących ochrony danych osobowych, 

- w sprawie ustalenia wysokości stawek za najem nieruchomości zabudowanej w Kamionkach 

o nr ew. 392/10. 

  

W dniu 28 grudnia br. złożono za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego trzy wnioski 

w ramach naboru wniosków o wsparcie dla jednostek samorządu terytorialnego w ramach 

dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych: 

1)    Rozbudowa oczyszczalni ścieków (wkład własny) – wnioskowana kwota 1 615 820,58 zł 

2)    Przebudowa drogi Podłazie – wnioskowana kwota 1 000 000,00 zł 

3)    Przebudowa drogi Jaśle – wnioskowana kwota 1 000 000,00 zł 

Lista gmin i wniosków z przyznanym dofinansowaniem powinna pojawić się do końca marca 

br. 

  

KOMUNALIZACJA DZIAŁEK GMINNYCH  

·       Działki drogowe położone w Podłaziu – w dniu 15 marca został przekazany operat 

określający wartości dróg. W ciągu miesiąca zostanie przygotowany protokół miedzy 

gminami w sprawie przekazania działek na rzecz gminy. 

·       Działki drogowe położone w Osełkowie i w Jaślach – wnioski zostały przekazane do 

Starostwa - oczekujemy na decyzję Starosty. 

·       Działki drogowe położone w Jęgrznej i Czerwonej Górce – wnioski zostały przekazane 

do Starostwa - oczekujemy na decyzje Starosty. 

·       Starodroże e7 – złożono prośbę do Starostwa o udzielenie informacji kto był 

właścicielem działek w dniu 31 grudnia 1998r. w celu podjęcia odpowiedniej metody 

komunalizacji. 

·       Działki 7,6 Czerwona Górka – w ewidencji gruntów i budynków prowadzonej przez 

Starostwo stwierdzono błędne informacje - został złożony wniosek o sprostowanie.  

·       Działka  370 Jęgrzna – brak dokumentów własnościowych - złożono wniosek o 

kserokopię dokumentów w będących w posiadaniu Starosty. 

·       Działka 28/2 Gózd – złożony wniosek do archiwum w Kielcach w sprawie przekazania 

kopii dokumentów, na podstawie których zostało ustanowione użytkowanie wieczyste dla 

straży w Goździe. 

 

Ponadto: 

W dniu 8 lutego br. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym dot. zadania : 

"Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Kamionkach wraz z modernizacją części osadowej". 

 Wartość kosztorysowa: 11 461 309,81 zł 

 Termin realizacji inwestycji: do końca III kwartału 2023r. 

Wpłynęło 6 ofert.  

Najdroższa to oferta Przedsiębiorstwa Usługowo-Produkcyjno-Handlowego Otech Sp. z o.o. z 

Gorlic 10 877 505,00 zł. 

Najtańsza to oferta KONSORCJUM FIRM: 

1. Aqua – Mk Sp.z o.o. Kielce 

2. Kilbud Barbara Bieniasz, Krzemienica  

- 6 906 854,04 zł. 

Ze względu na dużą rozpiętość cenową postępowanie sprawdzające w toku. 
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W dniu 9 marca br. pracownik wydziału technicznego wraz z przedstawicielem Zarządu Dróg 

Powiatowych dokonali przeglądu technicznego dróg powiatowych, podczas którego 

wskazano odcinki do bieżących napraw oraz remontów – pismo ze zbiorczymi uwagami dot. 

dróg powiatowych zostało oficjalnie przekazane do Starostwa w dniu 11.03.2021r.  

Aktualnie Gmina zatrudniła jednego pracownika na umowę zlecenie, który od kilku dni 

sprząta najbardziej zaśmiecone po zimie tereny gminne. 

Środki te z powodzeniem zawsze można wykorzystywać w innym celu pod warunkiem że 

wzrośnie świadomość społeczna naszych mieszkańców, którzy pomimo regulowania opłat za 

śmieci nadal praktykują podrzucanie odpadów w miejsca mniej użytkowane na terenie naszej 

jednostki.  

Mniejsze ubytki na drogach gminnych zostały uzupełnione masą asfaltową na zimno przez 

pracowników ZGK na zlecenie gminy. 

Trwa wycinka krzewów na odcinku drogi gminnej Osełków – Stawik – Jaśle. 

Zlecone zostało uzupełnienie brakującego oznakowania na „wyspach” Starodroża  

S7 w msc. Gózd i Łączna oraz uzupełnienie uszkodzonych progów zwalniających      

w msc. Osełków i Stawik – termin wykonania marzec – kwiecień br.  

Pismem z dnia 11.03.2021r. zwróciliśmy się do  Starosty Powiatu Skarżyskiego o ujęcie w 

budżecie i harmonogramie robót drogowych na rok 2021 generalnego remontu odcinka drogi 

powiatowej 0589T w miejscowości Podzagnańszcze (okolice posesji nr 40-41) oraz drogi 

powiatowej 0588T (odcinek Zaskale – Wiącka). 

  

W odpowiedzi na pismo Urzędu dot. wniosku radnej J. Żaczek PGW Wody Polskie w 

Skarżysku Kam. stwierdziło, że tamy w przedmiotowej lokalizacji były rozbierane w 2020 

roku. A konserwacja rzeki Jaślanej na tym odcinku został ujęta w planie utrzymania wód na 

2021 rok.  

  

 W okresie pandemii głównie poprzez utrudniony dostęp do instytucji i dokumentacji 

większość działań planistycznych, inwestycyjnych i remontowych jednostek samorządu jest 

znacznie spowolniona.  Na pochwałę zasługują wszyscy pracownicy Urzędu, którzy 

wszystkie sprawy nadsyłane pocztą tradycyjną bądź elektroniczną rozpatrują bez zbędnej 

zwłoki pod warunkiem kompletności dokumentów. W naszym USC sprawy dot. meldunków, 

odpisów aktów załatwiają nagminnie mieszkańcy ościennych gmin nawet Kielc i Radomia. 

  

Na pochwałę zasługują także działania pracowników ZGK, którzy nawet w dniu wczorajszym 

zmodernizowali ujęcie wody w Klonowie, montując pompę o wyższych parametrach  

z osprzętem zakupioną ze środków własnych Zakładu. Po tych czynnościach ciśnienie wody 

w sieci w nawet najwyższych punktach miejscowości wzrosło do 3,6 atmosfery. 

 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – poinformował, z dzisiejszego komunikatu na stronie 

gminy można przeczytać że od dzisiaj urząd pracuje częściowo w systemie zdalnym. Ze 

względu na potwierdzone wśród pracowników przypadki zarażenia koronawirusem 

ograniczyliśmy znacząco przyjmowanie interesantów. Przy wejściu znajduje się skrzynka 

podawcza, w której są kwarantannowane wszystkie składane dokumenty, poczta 

elektroniczna wszystko co jest wysyłane i kompletne z załącznikami jest załatwiane od ręki. 

Również na okres dwóch tygodni jest nieczynna kasa urzędu.   
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Ad.  9. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek – pomiędzy sesjami nie odbyło się 

posiedzenie Komisji Społecznej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta – między sesjami nie odbyło się 

żadne posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – Komisja 

Finansowo-Gospodarcza również się nie odbyła. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – między sesjami 

nie odbyło się posiedzenie Komisji Skarg. 

 

Ad.  10 i 11. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady p. Monika Pająk – poinformowała, do Rady Gminy wpłynęły 

następujące pisma:  

1/ z dn. 18.01.2021r. orzeczenie WSA Kielce w sprawie ze skargi Prokuratora Rejonowego  

w Skarżysku Kamiennej na uchwałę Rady Gminy Łączna nr VI/30/2019 z dnia 11 kwietnia 

2019r. w przedmiocie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy - oddala skargę. 

2/ z dn. 20.01.2021r. orzeczenie WSA Kielce w sprawie ze skargi Prokuratora Rejonowego w 

Skarżysku-Kamiennej na uchwałę rady Gminy Łączna nr VII/57/2011 z dnia 30 maja 2011r.  

w przedmiocie uchwalenia statutu sołectwa Podzagnańszcze – stwierdza nieważność 

zaskarżonej uchwały w części dotyczącej § 8 ust 1 pkt. 3 w części, w jakiej do zakresu 

działania zebrania wiejskiego należy wybór sołtysa i członków rady sołeckiej, § 14 w zakresie 

słów: „w szczególności” użytych przed punktem 1, § 36 ust. 1 i ust. 2 

oraz oddala skargę w pozostałej części. 

3/ z dn. 21.01.2021r.  Wojewoda Świętokrzyski z informacją o kontroli plus upoważnienie do 

przeprowadzenia kontroli i projekt wystąpienia pokontrolnego z 22 lutego 2021r. 

Zawiadomienie o kontroli obejmującej realizację w 2019 roku przez Radę Gminy Łączna 

zadania z zakresu przeprowadzenia wyborów ławników do sądów na kadencję 2020-2023.  

22 lutego br. wpłynął do nas projekt wystąpienia pokontrolnego z oceną pozytywną. 

4/ z dn. 01.02.2021r. Przewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przekazał 

nam stanowisko Sejmiku dot. szczepień przeciw covid-19, poparcie prowadzonej akcji 

szczepień i zachęcenie wszystkich mieszkańców regionu do udziału w powszechnym 

szczepieniu w ramach Narodowego Programu Szczepień. 

Radny Januchta – zgłosił potrzebę umocnienia rowów w Ostrowie. 

Radny Chaba – zabrał głos, było sprawozdanie Szkół z Łącznej i Gozdu, czemu nie ma 

Szkoły w Zaleziance. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – zabrał głos, nie mam nic przeciwko żeby Prezes 

Stowarzyszenia Rozwoju Społecznego Zalezianka składała również po nowym roku na sesji 

sprawozdanie natomiast nie do moich kompetencji należy zaproszenie na sesję ani wpisanie 

do porządku obrad. Przekazuję sprawę do Biura Rady, w przyszłym roku można tą praktykę 

podjąć. Jest to szkoła samorządowa, sprawozdawczość zawsze dotyczyła jednostek 

samorządowych. Jeżeli państwo sobie życzą żeby ten zakres powiększyć o stowarzyszenia to 

nie skończymy na jednym stowarzyszeniu bo wypadało by poprosić ULKS ze sprawozdaniem  

itp. Jeśli zrobimy wyjątek dla jednego stowarzyszenia musimy pociągnąć prezesów 

wszystkich. 

Radna Żaczek – zabrała głos, myślę że Radny Chaba ma słuszność jednak musimy się liczyć 

z tym, że będzie to bardzo długo, Stowarzyszeń mamy kilka, natomiast oni składają 

sprawozdania na Komisji Społecznej. 
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Radny Ledwójcik – zgłosił prośbę do Kierownika Wydziału Technicznego aby podjął 

działania w celu usunięcia piasku z poboczy na drodze powiatowej bo zalewa i ogranicza 

spływ wody. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad  12 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Gminy Łączna na 2021 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXVII/148/2021 

Rady Gminy Łączna  z dn. 19 marca 2021r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Łączna na 2021 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXVII/149/2021 

Rady Gminy Łączna  z dn. 19 marca 2021r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  12 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXVII/150/2021 

Rady Gminy Łączna  z dn. 19 marca 2021r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  12 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym 

przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXVII/151/2021 

Rady Gminy Łączna  z dn. 19 marca 2021r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  12 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego  

w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady – poinformowała, radny Ledwójcik złożył wniosek na komisjach 

połączonych, że będziemy głosować za tą uchwałą pod warunkiem, że w przyszłym roku  

a nawet i w tym była prośba o poszukanie środków żeby zatrudnić jednego bądź dwóch 

pracowników do sprzątania gminy. Ten wniosek jest obowiązujący. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXVII/152/2021 

Rady Gminy Łączna  z dn. 19 marca 2021r. 

została podjęta większością głosów (za – 13, przeciw – 1/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  12 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2021 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXVII/153/2021 

Rady Gminy Łączna  z dn. 19 marca 2021r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  13. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 30 grudnia 2020r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 30 grudnia 2020r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 14/14 obecnych radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  14. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, 

następnie stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała wszystkim za 

udział i zamknęła XXVII–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji 2018-2023. 

 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła         

                                     Monika Pająk 

           Renata Jasińska 
 

 


